

# Nes JFF

---

Møtereferat  
02.01.2024

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 02.01.2024 på Røde kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, John Håkonsrud, Ove Corneliussen, Lillian Holden, Thorbjørn Erntzen, Ole Kristian Espeset, Kåre Peder Rasmushaugen og Bjørnar Skaar.

## Ikke til stede

Sverre Hamre, Mike Tony Bråten, Irene Hagen, Grete Sandsmark og Thomas Gundersen

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentarer til innkallingen. **Sakslisten er: 1. Ungdomsutvalg info, 2. Årsflak gjennomgang, 3. Eventuelt**

### Sak 01/24 Ungdomsutvalg info av regionkontakt Stian Thorsrud

- God gjennomgang om hans arbeid for ungdommene i Sokna som ungdomskontakt der. Har mange gode tips og informasjon om hvordan han startet opp ungdomsgruppen i Sokna JFF.
- Han er også regionkontakt for Buskerud JFF, og har mange tips om hva fylket også kan bistå med. Stian stiller gjerne opp og bistår oppstarten for en potensiell ungdomskontakt.

### Sak 02/24 Årsflak gjennomgang

- Gikk raskt gjennom dette og tilførte nye punkter for året.
- Medlemskveld og jegerpub er foreslått i mai, dette ser Thorbjørn og Lillian på.

# Nes JFF

---

## Sak 03/24 Eventuelt

- **Fiskegrupper:** Ønsker å arrangere isfiske i løpet av vinteren. Dette blir søndag 17.03.24.
- **Kasserer:** Det er kommet nytt system for regnskapsføring f.o.m. 2024 hos regnskapsfører som er digitalt. Dette betyr at all informasjon må komme inn mye tidligere enn før. Dette er viktig i forhold til regnskapsførers oppfølging og arbeid med ferdigstilling av regnskapsføringen.
- **Hundegrupper:** Ikke deltatt i dag.
- **Viltstell:** Ønsker midler til kamera til revefangst, for enklere å holde oppsyn med feller.
- **Haglegrupper:** Ingen spesielle saker.
- **Kvinnegrupper:** Ikke deltatt i dag.
- **Hyttegrupper:** ikke deltatt i dag
- **Jaktgrupper:** 1.Forslag om lagsjakt på rådyr er tatt opp igjen. Jaktgruppen sier OK til dette, og setter i gang arbeidet med å lage regelverket for dette. 2.Det er kommet inn lite med jaktrapporter, Leder sender en melding til de som skal levere dette.
- **Nestleder:** **1:** Revejakta prøver til igjen i år. Vi satser på å få dette til nest siste helga i januar. Info kommer ut fortløpende om dette. **2:** Det er ønskelig med noe ekstra på årsmøtet siden det ikke blir foredrag/underholdning som tidligere. Det ble foreslått å gjeninnføre loddtrekningene på årsmøtet, dette ser leder og nestleder på og skaffer til veie premier. **3:** Det er også ønskelig med en medlemskveld for å trekke medlemmene, kanskje i sammenheng med skyting eller åpning av skytingen. Vi ser på dette og kommer tilbake med ideer rundt dette.
- **Sekretær:** Ingen saker
- **Leder:** Ingen saker

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.18 av møteleder Thorbjørn. Neste møte blir årsmøte **06.02.24**

Referert av:

Ove Corneliussen